
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 400
Kan ministeren redegøre for det positive miljøregnskab, der må være, siden
regeringen mener at få "mere miljø for pengene" ved at overføre provenuet til
statskassen frem for at pengene bliver anvendt af Dansk Retursystem A/S til
målrettede tiltag for at forbedre returprocenten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.
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